
Aarhus, 9. september 2023 

 

Referat Generalforsamling PROSA/VEST 
 

1. Velkomst  

2. Valg af dirigent(er), referent(er) og Nedsættelse af valgudvalg 
Valg af dirigent og referent. 

 

3. Fastlæggelse af beslutningsdygtighed 
Gyldigt indkaldt gennem mail til medlemmer 22. juni samt opreklamering i nyhedsbrev og i PROSA-bladet. 

 

4. Fastlæggelse af forretningsorden 
Godkendt uden kommentarer. 

 

5. Præsentation af lokalafdeling VEST og den afgående bestyrelse + HB 

repræsentant og HB suppleanter. 
Præsentation af, hvilke afdelinger PROSA består af. Organisationsdiagram gennemgås. 

 

Afgående bestyrelsesmedlemmer præsenterer sig selv. 

 

6. Bestyrelsens beretning og behandling heraf 
Beretningen præsenteres. 

Uddybning af ændringsforslag ang. delegerede til PROSA delegeretforsamling. 

Der er blandt andet indkøb PROSA-merchandise (care package) som medlemmer kan bestille gratis på 

prosa.dk/vest. Ønsket er, at medlemmer kan få care packages med ud på deres arbejdspladser og dermed 

gøre reklame for PROSA. 

Beretningen vedtaget enstemmigt. 

7. Fremlæggelse af de reviderede regnskaber og behandling heraf 
Alice præsenterer regnskab. 



Tilfredshed med, at PROSA/VEST har haft et negativt driftsresultat, da egenkapitalen på over en million 

ønskes minimeret. 

Regnskab vedtaget enstemmigt. 

 

8. Beretninger fra udvalg og godkendelse heraf 
PROSA/VEST har ikke haft nogle GF-nedsatte udvalg i denne periode. 

Orientering fra PiO (Pensionister i Odense): Ønske om at afholde 10 arrangementer om året. Arrangementer 

er blevet planlagt, men desværre er mange blevet aflyst grundet for få deltagere. 

 

9. Behandling af og afstemning om udsendte forslag  
Der er ingen indkomne forslag. 

 

10. Fastlæggelse af arbejdsplan, budget og kontingent 
Budget og kontingentfastsættelse: 

Præsentation af budget for 2023-2025 i to udgaver: 

a. En version, hvor PROSA/VESTs tilskud fra kontingentmidler sænkes fra 25 kr./måned pr. medlem til 

15 kr./måned pr. medlem.  

b. En version, hvor tilskuddet er uændret på de 25 kr. (hvor der så er videreført et årligt løntilskud til 

PROSA land på 600.000 kr.). 

Bestyrelsen anbefaler, at vi sænker kontingentet og dermed vedtager forslag a, da det vil være lettere for 

PROSA land at administrere en ny fastsættelse af det lokale kontingent frem for løbende at modtage 

løntilskud. 

Deltager supplerer, at PROSA/ØST i øjeblikket ikke ønsker at sænke lokalkontingentet til 15 kr./måned pr. 

medlem. Desuden at vi generelt har et lille medlemsfald og at flere land-initiativer, der gavner PROSA også 

vil gavne lokalafdelingerne. 

Generalforsamlingen vedtager at sænke kontingentet til PROSA/VEST til 15 kr./måned pr. medlem såfremt 

de andre lokalafdelinger vedtager det samme på deres generalforsamlinger. Såfremt de øvrige 

lokalafdelinger ikke vedtager lignende kontingentnedsættelse, forbliver PROSA/VESTs del på de nuværende 

25 kr./måned pr. medlem. 

 

Arbejdsplan: 

To forslag fra bestyrelsen: 

1: Understøttelse af PROSA lands mål om Medlemsvækst. 



2: Arbejde videre med: Kende vest medlemmerne bedre og anvende analyserne fra Nexus bedre – ud fra 

demografisk og geografisk analyse. 

Desuden opfordres generalforsamlingens deltagere til at foreslå punkter til arbejdsplanen. 

Forslag: at vi arbejder for flere deltagere til næste GF samt 50 års jubilæum. 

Mere lokal synlighed – fx ved Katrinebjerg-parken. Glad for lystavle ved Søren Frichs-Parken. 

Flere sociale arrangementer. 

Arbejdsplanen vedtaget enstemmigt. 

 

11. Valg til tillidsposter 
Kort præsentation af opgaver og forventninger til de forskellige poster: 

a. Bestyrelsen 

Seks kandidater bliver enstemmigt valgt. 

 b. Suppleanter til bestyrelsen 

En suppleant (ikke til stede). 

Valgt enstemmigt. 

 c. 1-2 revisorer  

Medlem genopstiller. 

Medlem stiller op.  

Begge valgt enstemmigt. 

 d. 1-2 revisorsuppleanter 

Medlem genopstiller (ikke til stede) 

Valgt 

 

12. Eventuelt + Evaluering af GF2023 
 

Evaluering: 

Ved regnskab og budget ønskes tallene større, da det kan være svært at se. 

Ønske om taleanlæg, da det kan være svært at høre. 

Ønske om flere deltagere til GF. Desuden 50 års jubilæum. 

 



Bedre synlighed ved location, så det er lettere at finde. 

 

Næste års GF: 14. september 2024 

 


